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Z  A  P  I  S  N  I  K  
 

1. izredne seje Sveta staršev OŠ Škofljica, ki je bila dne 15. 11. 2021 ob 18. uri preko 
aplikacije Zoom. 

 
Prisotne članice in prisotni člani sveta staršev:  
predstavnice ali predstavniki 1. A, 1. B, 1. C, 1. D, 1. L, 1. M, 1. N, 1. Ž,  2. A, 2. L, 2. M, 2. N, 2. Ž,  3. A, 
3. B, 3. C, 3. L,  3. M, 3. Ž, 4. B, 4. D, 4. L, 4. M, 4. N, 4. Ž,  5. A, 5. B, 5. D, 5. L, 6. A, 6. B, 6. C, 6. D, 6. L, 
6. M, 7. A, 7. B, 7. C, 7. D, 7. L, 7. M, 7. N, 8. A, 8. B, 8. C, 8. D, 8. L, 8. M, 9. A, 9. B, 9. C, 9. D, 9. E. 

 
Ostali prisotni:   
G. Roman Brunšek (ravnatelj OŠ Škofljica), Majda Golc (pomočnica ravnatelja), Marjeta Stanko 
(pomočnica ravnatelja), Teja Razpotnik (pomočnica ravnatelja), Helena Tomšič (predsednica Sveta 
zavoda OŠ Škofljica), Damjana Jaklič (zapisnikar). 

 
Odsotni članice in člani sveta:   
predstavnice ali predstavniki 2. B, 2. C, 4. A, 4. C, 5. M. 

 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 

1. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

2. Izvajanje Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o začasnih ukrepih za 

preprečevanje in obvladovanje okužb z nalezljivo boleznijo Covid 19 (Uradni list RS 

št. 177/2021 in 174/2021) v zavodu OŠ Škofljica. 

3. Pobude in vprašanja. 

    

A 1) Obravnava in potrditev dnevnega reda 

 

G. predsednik Sveta staršev OŠ Škofljica Edvard Pergar Konestabo je na začetku 1. izredne 
seje vse pozdravil ter temeljito razložil, zakaj je bila izredna seja sklicana v tako kratkem času. 
Povedal je, da je prišlo veliko navodil in sprememb v šole, ki bodo veljala od srede, 17. 11. 
2021 dalje. Pojasnil je še, da je prav, da so starši informirani o vsem in da skupaj izrazijo svoje 
stališče. 
  
G. Edvard Pergar Konestabo je predstavil dnevni red 1. izredne seje ter ga dal na glasovanje. 
 
Predstavnice in predstavniki Sveta staršev OŠ Škofljica so vsebinsko utemeljili sklic izredne 
seje s potrditvijo dnevnega reda. 
 
Sklep št. 1: Članice in člani sveta staršev OŠ Škofljica so soglasno potrdili dnevni red 1. 
izredne seje Sveta staršev OŠ Škofljica. 
 
Ad 2) Izvajanje Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o začasnih ukrepih za 
preprečevanje in obvladovanje okužb z nalezljivo boleznijo Covid 19 (Uradni list RS št. 
177/2021 in 174/2021) v zavodu OŠ Škofljica. 
 
G. Edvard Pergar Konestabo je predal besedo g. ravnatelju.  
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G. ravnatelj je povedal, da zagovarja stališče, da je samotestiranje učencev koristno za 
preprečevanje prenosa okužb, a da naj se izvaja v domačem okolju, čemur v prid govorijo 
mnoga dejstva. Izjave na to temo je g. ravnatelj podal tudi na RTV SLO 1, na Planet TV ... G. 
ravnatelj je še dodal, da so na srečanju ravnateljev le-ti zagovarjali samotestiranje učencev 
od 1. do 5. razreda doma, od 6. do 9. razreda pa se lahko izvaja tudi v šoli. 
 
G. ravnatelj je pojasnil, da prejemajo ravnatelji v tem času veliko elektronske pošte, skozi 
katere se kaže zelo odklonilen odnos staršev do samotestiranja.  Na vso pošto poskušajo  
tudi odgovoriti, a jim preprosto ne uspeva, ker je vsega preveč. G. ravnatelj je poudaril, da 
svojega stališča ne skriva in da je sodeloval z ravnatelji tudi pri pisanju pisma ravnateljev za 
MIZŠ, kjer so jasno predstavili skupna stališča in poglede na samotestiranje. Ravnateljsko 
mnenje je, da je izvedba samotestiranja primernejša doma, v domačem okolju, in da je to 
odločitev in odgovornost staršev.  Stališče glede tega je predstavil tudi predsedniku Edvardu 
Pergarju Konestabu ter predsednici sveta zavoda go. Heleni Tomšič. 
 
G. ravnatelj je povedal, da so ravnatelji utemeljili svoja stališča, predlagali rešitve in 
spremembe,  kakšen bo odziv pristojnih na MZ oz. MIZŠ  pa ne ve. Poudaril je, da je sicer sam 
dobil samo eno žaljivo pismo, ostali dopisi pa so bili korektni, starši so razložili svoje poglede, 
svoja razmišljanja, utemeljili svoje odločitve in tudi napovedali, kako bodo ukrepali. G. 
ravnatelj je predstavil svoje pomisleke glede samotestiranja v šoli. Najprej čas izvedbe, 
potem sam način, saj bodo v prvi triadi gotovo težave, ker učenci ne bodo vešči 
samotestiranja. Samotestiranje se bo izvajalo v osnovi nekako vsaj 15 do 20 minut, in to na 
račun pouka pri verjetno vedno enih in istih urah, saj se urnikov na tako veliki šoli ne da takoj 
spreminjati. Sam sicer ima načrt, kako naj se izvaja samotestiranje ne predmetni stopnji, kjer 
je to gotovo lažje. Učenci bodo testerje pozabljali doma. Poleg tega starši opozarjajo na 
neustreznost testerjev glede na navodila, ki opredeljujejo primerno starost za izvedbo.  
Samotestiranje se izvaja brez pomoči učiteljev, učitelji samo usmerjajo in preverijo rezultate, 
a pri manjših učencih ne bo šlo gladko. Gotovo pa učitelji ne bodo izvajali testiranja. Zapleta 
se pri izjavah oz. soglasjih staršev. Pojavljajo se vprašanja, kaj bo z učenci, kjer starši ne bodo 
dovolili samotestiranja.  Torej je pričakovati veliko slabe volje, zapletov, nemira, česar pa v 
šolah v tem času ne potrebujemo, ko se trudimo, da bi kljub virusu izvajali pouk čim bolj 
nemoteno.  
 
G. ravnatelj se je zahvalil za besedo in jo predal g. predsedniku Edvardu Pergarju Konestabu. 
Ta pa je predlagal, da preidemo kar na vprašanja, ki so zapisana v pogovoru. 
 
Predstavnico 9. C je zanimalo, kdaj se bodo samotestirali učenci, ki so v karanteni. G. 
ravnatelj je odgovoril, da se bodo samotestirali od ponedeljka naprej oz. od prihoda v šolo. 
 
Predstavnica je postavila še vprašanje, kaj bo z učenci, če pridejo v šolo naknadno. G. 
ravnatelj je odgovoril, da se  bodo učenci, ki pridejo naknadno, lahko testirali v njegovi 
pisarni ali v pisarni svetovalne službe. 
 
Predstavnica 7. A je imela vprašanje, če se lahko otroci izognejo samotestiranju v šoli. G. 
ravnatelj je odgovoril, da te možnosti sedaj ni.  Razume, da so starši postavljeni v zelo 
zapleten položaj,  tudi otroci so verjetno v stiski, a mogoče sami otroci ne bodo imeli težav s 
samotestiranjem. 
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Predstavnico 5. A je zanimalo, kdaj se bodo učenci samotestirali. G. ravnatelj je povedal, da 
se bodo učenci samotestirali prvo šolsko uro. V začetku bodo verjetno izgubili 15 – 20 minut, 
nato pa se bodo navadili in bo izgube časa vedno manj. Porabo časa bodo spremljali in  bodo 
razmisliti tudi o prilagajanju ur. G. ravnatelj je dodal, da učiteljica ne sme testirati otrok in da 
bo za to v prvi triadi potrebno porabiti več časa. Tudi zaradi tega zagovarja testiranje otrok 1. 
triade doma. 
 
Pojavilo se je vprašanje, ali bi bilo možno, da starši otroke samotestirajo doma, rezultate pa 
bi nosili otroci v šolo /testerje, izjave .../. G. ravnatelj je odgovoril, da so bili takšni predlogi 
že predstavljeni na sestanku, toda niso bili sprejeti. 
 
Predstavnica 9. C je vprašala, kako je z učenci, ki so cepljeni, prebolevniki. Ali se morajo tudi 
ti samotestirati? G. ravnatelj je pojasnil, da se cepljenim oz. prebolevnikom ni potrebno 
samotestirati. G. ravnatelj je dodal, da je bil predlog, da bi se tudi vsi zaposleni prostovoljno 
samotestirali, saj je prenos okužb mogoč tudi pri cepljenih in prebolevnikih,  vendar predlog 
ni bil sprejet. 
 
Predstavnica 1. N je izpostavila nekatera vprašanja staršev iz oddelka.  
1. vprašanje: Kako bo ista učiteljica vodila pouk v šoli in poučevala  otroke, ki so doma?  Ga. 
je poudarila, da starši ne morejo izvajati pedagoškega dela, saj za to niso usposobljeni. G. 
ravnatelj je odgovoril, da je to skoraj nemogoče v prvi triadi. Na predmetni stopnji je to 
mogoče bolj izvedljivo. Poleg tega je potrebno opozoriti, da staršem v primeru odklanjanja 
samotestiranja ne bo pripadlo uveljavljanje višje sile, da bi lahko ostali doma in poučevali 
otroka. 
2. vprašanje: Če se bo samotestiranje izvajalo - kdaj in kako se bo nadomestil čas, namenjen 
učenju? G. ravnatelj je odgovoril, da tega časa ne bomo mogli nadomestiti. 
 
Naslednje vprašanje je bilo, kdo bo odgovoren v primeru tožbe staršev. G. ravnatelj je 
odgovoril, da je MIZŠ ravnateljem razložilo, kakšno pomoč jim bo sicer v takšnem primeru 
nudilo, a še vedno velja, da je za izvajanje dejavnosti v šoli odgovoren ravnatelj.  
 
Starše je zanimalo, kje se bodo otroci samotestirali in kje otrok počaka, če je pozitiven. G. 
ravnatelj je odgovoril, da se bodo učenci samotestirali v matični učilnici v navzočnosti 
učitelja. Učenec, ki je pozitiven, počaka v zato pripravljenem prostoru – na Lavrici v 
ravnateljevi pisarni. 
 
Predstavnica 7. L se je zahvalila g. ravnatelju za ves njegov trud, za razumsko predstavljanje 
problemov in za vse poskuse. Nadaljevala je, da se obrača sedaj predvsem na starše. Dodala 
je, da morajo starši opraviti svoj del – jasno in glasno zaščititi svoje lastne otroke. Izjavila je, 
da njen otrok ne bo prinesel tega soglasja oz. izjave v šolo in da ne bo dovolila 
samotestiranja.  
 
G. predsednik Edvard Pergar Konestabo je povedal, da bo na koncu prebral protestno pismo, 
ki ga je sestavil. Povedal je, da če se bodo predstavnice in predstavniki staršev strinjali, bo 
poslal to protestno pismo na ministrstvo za šolstvo. 
 
Predstavnica 2. N  je imela nekaj vprašanj, in sicer kako bo potekal protokol nesprejemanja 
otrok v šolo. Otrok bo namreč prinesel izjavo, da se starši ne strinjajo s samotestiranjem. 
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G. ravnatelj je odgovoril, da tega še ne zna odgovoriti, a da si ne predstavlja, da bi morali 
pošiljati otroke domov, saj si je kot pedagog vedno prizadeval, da bi otroci prihajali v šolo. 
Pričakuje pa, da bodo ti protokoli razloženi na sestanku s predstavniki MIZŠ. 
 
Predstavnico je zanimalo, ali za nošenje maske še vedno velja pravilo 1,5 m razdalje med 
otroki. G. ravnatelj je odgovoril, da v navodilih da, a realno gledano je razdaljo 1,5 m po šoli 
nemogoče zagotavljati. Tudi v učilnicah to ni mogoče glede na kvadraturo in število učencev.   
 
Zadnje vprašanje se je nanašalo na navodila za učiteljice prve triade glede nošenja mask. Ali 
učence nenehno opozarjajo na nošenje mask? G. ravnatelj je odgovoril, da se mu uporaba 
zaščitnih mask za učence 1. triade ne zdi smiselna oz. je po njegovem laičnem mnenju dosti 
neuporabna, saj imajo učenci nenehne težave z njimi, zato jih učiteljice gotovo ne opozarjajo 
ves čas na njihovo uporabo. Učiteljice pa imajo navodilo, da se zaščitne maske nosijo.   
 
Predstavnik 1. A je izrazil podporo g. ravnatelju. Povedal je, da ravnatelj dobro dela kljub 
situaciji, kakršna je, ter predstavil nekaj predlogov. Ne verjame, da si bodo učenci pri 6. letih 
palčke ustrezno potisnili dovolj globoko v nos, tako da ne bo pravega učinka. G. predstavnik 
je predlagal, da  izvaja testiranje za prvo triado ustrezno medicinsko osebje. Testiranje bi se 
izvajalo v telovadnici in potem bi učenci šli v učilnici. Gospod je navedel primer iz Novega 
mesta. Pojasnil je, da se sam sicer strinja s testiranjem, poskrbeti pa moramo, da bodo otroci 
čim manj izpostavljeni. 
 
G. ravnatelj je odgovoril, da ne verjame, da bi v trenutnih razmerah zdravstveno osebje lahko 
prišlo na pomoč, saj je zelo obremenjeno. Poleg tega se telovadnica uporablja za pouk od 
7.30. G. ravnatelj je imel pomisleke še glede potrebnega časa za izvedbo testiranja. Se pa 
popolnoma strinja, da bi bilo to izvedeno strokovno, ustrezno, da se s tem ne obremenjuje 
zaposlenih v šoli in da je to gotovo s tega vidika veliko bolje in dejal, da bo razmislil o 
predlogu in preveril možnosti. Je pa g. ravnatelj ob tej priložnosti dodal, da so nekateri starši, 
ki imajo zdravstveno izobrazbo, že ponudili, da bodo prišli v pomoč v prvih dneh 
samotestiranja, če jo bomo potrebovali. 
 
Predstavnik 9. a razreda se je g. ravnatelju zahvalil za vse, kar dela za otroke. Povedal je svojo 
izkušnjo, in sicer, da so lahko tudi cepljeni zelo bolni. Vprašal je, če je bilo še kaj rečeno na 
ministrstvu, da bi vse vsi učenci – torej tudi prebolevniki in cepljeni – samotestirali. G. 
ravnatelj je odgovoril, da glede tega ni bilo dorečeno, da pa bo o tem odločala  zdravstvena 
stroka. 
 
Predstavnica 8. L je vse lepo pozdravila. Povedala je, da ima COVID in predstavila svoje 
doživljanje bolezni. Pohvalila je g. ravnatelja, da se dobro drži ter povedala, da je potrebno 
poskrbeti, da se s samotestiranjem ne obremenjuje otrok. Gospa je ugotavljala, da če se 
morajo učenci ta trenutek samotestirati, prav. Jim pa nikakor ni potrebno potiskati palčke 
globoko v nos, otroci naj to dojemajo in počnejo kot za zabavo. Nikakor pa si ne predstavlja,  
da bi se njen sin šolal na daljavo. Gospa je mnenja, da bi se morali obvezno samotestirati tudi 
zaposleni – tudi cepljeni, saj prav oni prenašajo bolezen, saj zboli več cepljenih kot 
necepljenih. Ga. predstavnica je predlagala, da bijejo starši bitko iz ozadja. Ga. predstavnica 
je še prosila, da naj g. ravnatelj zagotovi, da se v šoli ne bo nagovarjalo otrok k cepljenju in se 
predstavljajo prednosti cepljenja. G. ravnatelj je odgovoril, da se v šoli otrok gotovo ne 
nagovarja k cepljenju, saj je to pravica in odločitev staršev. 
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Predstavnica 1. L je povedala, da g. ravnatelj pristopa zelo korektno in pošteno do vsega. Po 
njenem mnenju so maske še hujši primer kot samotestiranje. Opozorila je, da ji je sin 
povedal, da maske odlagajo pri pouku športa na neko mizo. Gospa je prepričana, da se bodo 
otroci na takšen način še prej okužili. Glede samotestiranja pa je predstavila svojo izkušnjo, 
da je imel sin pri poskusnem samotestiranju doma velike težave - že pri odprtju kompleta. 
Predstavnica je še dodala, da se temu ne moremo izogniti, vendar se ne sme narediti 
dodatna škoda. G. ravnatelj je razložil, da če samotestiranja starši ne bodo razložili otrokom, 
jih pripravili in z njimi tudi poskusili samo izvedbo, bodo velike težave. 
 
Predstavnika 7. B je zanimalo, kakšno je mnenje ministrstva za šolstvo glede testiranja s 
slino. G. ravnatelj je odgovoril, da s strani ministrstva ni bilo odgovora na te pobude, da je pa 
državni sekretar na MZ že povedal, da tovrstno testiranje v Sloveniji ni priznano kot ustrezno. 
 
V nadaljevanju je predstavnik izrazil mnenje, da podpira testiranje 1. triade doma, ostali se 
lahko samotestirajo v šoli. G. predstavnik se je vprašal, ali je v primeru samotestiranja še 
smiselno nošenje mask. G. predstavnik je predlagal, da svet staršev predlaga, da se v primeru 
samotestiranja maske ukinejo. G. ravnatelj je povedal, da so bili tudi pri ravnateljih že podani 
takšni predlogi. 
 
Predstavnica 7. C  je izrazila zahvalo celotnemu vodstvu šole. Poudarila je, da povsem 
razume šolnike in da so se znašli v težkem položaju. Povedala je, da ve, da testi na slino 
obstajajo in da ločevanje otrok na cepljene in necepljene ni na mestu. Strinja se, da se napiše 
skupno pismo. Na koncu je ga. predstavnica vprašala,  kakšna so razmišljanja ravnatelja za 
naprej. G. ravnatelj je priznal, da težko kar koli odgovori. Jasno je, da bodo ravnatelji 
predstavili vse pomisleke, argumentirali svoje predloge in da pričakujejo konkretne odgovore 
na vprašanja, ki so bila izpostavljena tudi na tej seji. 
 
Predstavniki so izpostavili vprašanje, kako se bodo samotestirali otroci s posebnimi 
potrebami, ki so v rednih šolah – se jim ni potrebno samotestirati? G. ravnatelj je odgovoril, 
da je mnenja, da se samotestirajo doma. 
 
Predstavnica 4. D je vprašala, zakaj so učenci, ki ne nosijo  mask,  oddaljeni od sošolcev in 
sedijo v zadnjih vrstah. G. ravnatelj je odgovoril, da zaradi ščitenja zdravja vseh; otroci, ki ne 
nosijo mask, sedijo pri  oknu, nikjer pa ni bilo izrecno rečeno, da v zadnjih vrstah. Učitelji se 
ravnajo po navodilih NIJZ ter MIZŠ. 
 
Sledilo je še eno vprašanje, kako je z učenci astmatiki, ki morajo uporabljati ventolin, kje ga  
lahko uporabijo, ko ga potrebujejo. G. ravnatelj je odgovoril, da ga lahko učenec mirno 
uporabi v učilnici, med poukom, prej opozori učiteljico, da ne bo napačnih reakcij. Lahko pa 
gre učenec tudi iz učilnice, na hodnik, v kabinet, v avlo, skratka tukaj ne sme biti težav. 
 
Predstavnica 3. B je povedala, da je zelo hvaležna, da se je sklicala izredna seja. Žal opaža, da 
je veliko trenj med starši, da so starši zmedeni, včasih izgubljeni med spreminjanjem 
ukrepov, da se vnaša v šolo negotovost. Sama je mnenja, da morajo starši poudarjati 
otrokom, da je šola nujna za izobraževanje in da si ne zna predstavljati, kako je lahko otrok, 
ki obiskuje 1. razred, sam doma in se šola na daljavo. Predstavnica je povedala, da želi, da se 
sprejme skupen sklep in da starši ne morejo biti več tiho.  



     Osnovna šola Škofljica   

 

Šolsko leto 2021/22                                                                                                                                              6 

Predstavnica 2. N je povedala, da veliko staršev ne soglaša s samotestiranjem. Zanimalo jo je,  
kaj se zgodi, če trije ali štirje otroci ostanejo v šoli, drugi bodo pa doma. G. ravnatelj je 
odgovoril, da je izhodiščno navodilo, da so učenci, ki se bodo samotestirali, v šoli, tisti, 
katerih starši bodo odklanjali samotestiranje, se bodo morali šolati na daljavo. Tako 
ekstremnih situacij, kot jo navaja gospa, pa ne pričakuje. 
 
Predstavnica 5. B je povedala, da se bomo morali v dani situaciji vsi prilagoditi – tako otroci 
kot starši. Dejstvo je, da če imajo starši pozitiven odnos do samotestiranja, potem  tudi pri 
učencih ne bo težav. Glede mask pa predlagala, da ima vsak učenec vrečko z imenom, kamor 
pri športu spravlja svojo masko. G. ravnatelj je odgovoril, da se s tem strinja, da  je res zelo 
veliko odvisno od stališča razmišljanja staršev in da se to odraža tudi pri otrocih. Glede vrečk 
za maske pa je g. ravnatelj povedal, da je predlog zelo na mestu, zato ga bo prenesel tudi 
učiteljem. 
 
Predstavnica 2. M je vprašala,  kaj se bo zgodilo v primeru neveljavnega testa. G. ravnatelj je 
odgovoril, da če bo imel učenec/učenka s seboj dodatni tester, se bo samotestiranje 
ponovilo, drugače se bodo za ukrepanje dogovorili s starši. 
 
Predstavnica 4. L je povedala, da vsak otrok dobi 15 testov na mesec in da če bodo učenci 
delali »poskuse«, bo testov za samotestiranje kar naenkrat premalo. Zanimalo jo je, kje bodo 
starši dobili dodatne teste v tem primeru. G. ravnatelj je odgovoril, da jo razume, da pa žal 
šole nimajo testov, ki bi jih razdeljevale učencem, saj so težave z navodili, ki jih imajo testerji 
v embalaži. Ne bi želel, da bi se zaradi tega morali prepirali s starši, saj navodila res niso 
usklajena. Gospa je še dodala, da ji je sin omenil, da če mu dajo masko v šoli, mu računajo 
1,30 EUR. G. ravnatelj je jasno odgovoril, da to ne drži. Vsak dan na šoli razdelimo veliko 
mask, jih pa nismo in jih ne bomo nikoli zaračunali nobenemu staršu otroka – v zavodu OŠ 
Škofljica ne. 
 
Predstavnica 5. A je imela vprašanje, če se v šolo prinese vedno samo en test za 
samotestiranje ali se jih lahko več. G. ravnatelj je odgovoril, da je to stvar vsakega 
posameznega staršev, koliko testov bo imel otrok s seboj. Predlaga pa, da jih imajo učenci 
več v torbi. 
 
Predstavnik 7. B je delil informacijo, da so najugodnejše cene mask v Bauhausu. Druga stvar, 
ki jo je predstavnik izpostavil, je bila ta, da naj se 1. triada samotestira doma, saj na navodilih 
testov jasno piše, da naj se otroci, mlajši od 12 let, ne bi testirali s temi testi.  
 
Predstavnica 6. A je vprašala, če so otroci preboleli COVID-19, ali je potrebno, da se 
samotestirajo. G. ravnatelj je odgovoril, da če so preboleli covid ali so cepljeni, se jim ni 
potrebno samotestirati. 
 
Predstavnik 4. N je imel vprašanje glede interesnih dejavnosti, če se ukinjajo. G. ravnatelj je 
povedal, da se izvajajo samo dejavnosti, ki so sistemizirane (pevski zbor …).  
 
Predstavnik 3. L je vprašal, kako pogosto se morajo menjati maske v 1. triadi. Obenem je 
opozoril, da imajo otroci težave s prevelikimi maskami, od kar morajo biti le-te kirurške. G. 
ravnatelj je odgovoril, da šola razdeli pedagoškim delavcem 10  mask na teden. Kako pa z 
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maskami oskrbujejo otroke starši, pa žal ne ve. Tudi sam je opozarjal na problematiko 
prevelikih mask, saj v zadnjem času otroške niso na voljo – menda so vse pošle. 
 
G. predsednik Edvard Pergar Konestabo v nadaljevanju vprašal, če ima še kdo kakšno 
vprašanje. In ker vprašanj ni bilo, so predstavniki sveta staršev potrdili sklepe. 
  
Predlog št. 1 je bil, da se vsi učenci 1. in 2.  triade samotestirajo doma -  rezultate prinesejo 
v šolo. 29 predstavnikov je  potrdilo sklep. 
 
Predlog št. 2 je bil, da se vsi učenci samotestirajo doma – rezultate prinesejo v šolo. 17 
predstavnikov je potrdilo sklep. 
 
Predlog št. 3 je bil, da se vsi (tudi cepljeni in prebolevniki) samotestirajo. 32 predstavnikov 
je potrdilo sklep. 
 
Predlog št. 4 je bil, da so učenci pri pouku v matičnih učilnicah brez mask, če so vsi učenci 
pri samotestiranju negativni na testu na COVID 19. 37 predstavnikov je bilo za potrditev 
sklepa. 
 
Predlog št. 5 je bil, da bi se učenci samotestirali z manj invazivnimi testerji, kot so npr. testi 
s slino. 37 predstavnikov je potrdilo sklep. 
 
V nadaljevanju je predsednik Edvard Pergar Konestabo prebral protestno pismo, ki naj bi se 
poslalo na ministrstvo za šolstvo. /Priloga./ 
 
Predstavnica 7. C  je menila, da s pismom, ki ga bomo poslali, ne bomo veliko dosegli. Dodala 
je še, da je dejstvo, da se je treba postaviti za svoje otroke, da se izrazi enotnost. 
 
Predstavnica 5. B je povedala, da je situacija takšna, kakršna je in da je potrebno tudi vedeti, 
da je žal veliko zlorab -  brezplačni testi za samotestiranje se npr. prodajajo po FB … 
 
Predstavnik 5. L je povedal, da s protestnim pismom ne bomo dosegli nič in da je mnenja, da 
ga je potrebno ublažiti.  
 
G. Edvard Pergar Konestabo je v nadaljevanju dal na glasovanje vprašanje, ali se protestno 
pismo pošlje na ministrstvo za šolstvo. 37 predstavnikov je bilo za to, da se pismo pošlje na 
MIZŠ, medtem ko to bili trije proti. Sklep je bil sprejet. 
 
Sklep št. 2: Predstavnice in predstavniki Sveta staršev OŠ Škofljica so sprejeli sklep, da se 
protestno pismo v prebrani obliki ter sprejeti sklepi pošljejo na Ministrstvo za izobraževanje, 
znanost in šport. 
 
G. predsednik Edvard Pergar Konestabo je povedal, da bo z morebitnimi odgovori seznanil 
vse predstavnike/predstavnice v svetu staršev. 
 
Predstavnik 7. B je predlagal, da se protestno pismo objavi na spletni strani šole, da bo na 
vpogled vsem staršem. 
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G. predsednik Edvard Pergar Konestabo je odgovoril, da ga bomo objavili  na spletni strani 
šole. 
 
Ob koncu seje se je g. predsednik Edvard Pergar Konestabo zahvalil vsem za sodelovanje ter 
vsem zaželel veliko uspeha pri premagovanju Covida-19. 
 
 
Seja se je zaključila ob 21.10. 
 
 
Zapisnikar       Predsednik sveta staršev 
Damjana Jaklič      Osnovne šole Škofljica 
        Edvard Pergar Konestabo 
 
 
 
 


